
Ločiti dobro
od slabega dela

Posvet sekretarjev osnovnih organizacij zveze komunistov naše
občine, ki ga je 17. novembra v Kulturnem domu Španski borci
sklical predsednik občinskega komiteja Ivan Kuhar, je bila dobra
priložnost, kot jc dejal eden od udeležencev, za razpravo in tolmače-
nje zapletenih političnih in gospodarskih razmer, v katerih se je
znašla SFRJ in v katerih deluje zveza komunistov. Posveta, na
katerega so bili poleg sekrelarjev OO ZK vabljeni še drugi aktivisti,
se je udeležil tudi Franc Setinc, član centralnega komiteja ZKJ, ki je
tudi zadolžen za sodelovanje z občinsko organizacijo zveze komuni-
stov.

Na posvetu je Franc Šetinc spregovoril o neposrednih nalogah in
aktivnostih ZKJ za premagovanje neugodnih političnih, gospodar-
skih in socialnih razmer v državi.

V uvodni razpravi je ocenil 17.
sejo CK ZKJ kot zmago razuma,
čeprav ne bleščečo, vendar ne bi

smeli dovoliti, da bi njeni dosežki
zbledeli. Dosežki omenjene seje
so nedvomno velik uspeh ob upo-
števanju razmer in ozračja, v ka-
terih so potekale priprave na sejo
in seja sama. Pregrcto ozračje se
je razelektrilo in pozornost zveze
komunistov usmerilo na ključne
zadeve oziroma na tako imeno-
vane tri reforme: reformo gospo-
darstva, pplitičnega sistema in
preobrazbo zveze komunistov ter
seveda na razreševanje stanja
v SAP Kosovo. Ob tem pa je
izrazil bojazen, da so na Kosovu
možne resne zaostrkve, kajti tam
niso nezadovoljni le Srbi in Črno-
gorci, ampak tudi Albanci in pri-
padniki drugih narodnosti, ki
žive na Kosovu.

(nadaljevanje na 4. str.)
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(nadaljevanje s 1. strani)
Prcd zveze komunistov so po-

membne nalogc usodne za seda-
njosi in prihodnust. V nekaterih
sredinah so mnenja, da so komu-
nisti izčrpali svoje možnosii, ven-
dar je zveza komunismv danes
edina politična sila, ki lahko sku-
paj z drugimi dcmokratičnimi si-
lami izvede prenovo socializma.
Zveza komunistov siccr sestopa
z oblasti, vendar njcn scstop ne
pomeni odpiranje praznega pro-
siora za drug monopol oblasti.
Zveza komunistov bo oblasi pre-
pusiila tistim subjektom, ki so po
ustavi in zakonih za to poklkani.
Ali kot je slikovito dejal, zvcza
komunistov bo morala sezuii ko-
misarskc škornje.

Opozoril je na pomen projekt-
nega organiziranja zvcze komuni-
siov in razvoj političnega plura-
lizma v smeri toleriranja razlik
v političnih gledanjih, ne pa
v smcri večstrankarskega sistema.

O svojem odstopu s funkcije
člana predsedstva CK ZKJ je de-
jal, da je s tcm želel opozoriti na
še vedno preveč improvizirano
delo v tem organu, in da jc bilo
njegovo prizadevanje za urejanje
razmer v Kosovu na pozitivnih
primerih napačno razumljeno.
Ob lem je omenil različne tudi
neobjektivne in celo šovinistične
rcakcije sredstev javnega obvešča-
nja ne samo v lem primeru, am-
pak tudi v poročanju o 17. seji

CK ZKJ in o izjavah tovariša Sta-
novnika ob njegovem obisku
v ZDA, kar nedvomno vpliva na
zaostrovanje mednacionalnih od-
nosov v Jugoslaviji.

Svoje razmišljanje je Šetinc
zaključil z vidiki in smermi go-
spodarske reformc in ocenil, da
bo to brez dvoma boleč proces, ki
bo naletel na veliko odporov.
Vendar mora biti glavno merilo,
da ločimo dobro od slabega dela.

Udeleženci posveta so se po
razpravi na predlog predsednika
občinskega komiteja Ivana Ku-
harja dogovorili o nadaljnji kon-
kretni aktivnosti za dosledno
uresničevanje kongresnih usmeri-
tev in zaključkov obeh konferenc
ter neposrednih nalog 17. seje CK
ZKJ s posebno pozornostjo na
udejanjanju treh reform v praksi
in uveljavljanju sprememb v eko-
nomskem sisiemu in ekonomski
politiki.
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